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	  «ՀԱՍՏԱՏՈՒՄ ԵՄ»
«Հայաստանի էլեկտրական ցանցեր» ՓԲԸ 

Գնումների հանձնաժողովի նախագահ

	_______________________   Կակոսյան Ս.
«              » _______2025 թ.



	Առաջարկների բաց հարցման անցկացման մասին հայտարարություն

	1. Առաջարկների բաց հարցման Կազմակերպիչ հանդիսացող Պատվիրատուն` «Հայաստանի էլեկտրական ցանցեր» ՓԲԸ-ն, (հասցե՝ Հայաստանի Հանրապետություն, ք. Երևան, Արմենակյան փ.  127., հեռ. (+374-11) 59-13-88, (+374-11) 59-13-73, (+374-10) 59-12-57, էլ. հասցե՝ Karapetyan_HG@ena.am, Petrosyan_AK@ena.am) սույնով  հրավիրում է իրավաբանական անձանց և անհատ ձեռնարկատերերի մասնակցել Առաջարկների բաց հարցմանը` Պատվիրատուի կարիքների համար 35 կՎ խաչաձև կապակցված պոլիէթիլենով մեկուսացմամբ ՊվՊ 1x400/35 ուժային մալուխների մատակարարման իրավունքի համար Պայմանագրեր կնքելու նպատակով,

	2.  Առաջարկների բաց հարցման մասնակիցներին ներկայացվող պահանջները և աշխատանքների ու Առաջարկների բաց հարցման ընթացակարգի մանրամասն նկարագիրը ներառված են Առաջարկների բաց հարցման փաստաթղթերում։ Առաջարկների բաց հարցման հրավերը և մրցութային այլ փաստաթղթերը տեղադրված են Պատվիրատուի www.ena.am, ՀՀ Ֆինանսների Նախարարության www.gnumner.minfin.am և www.azdarar.am պաշտոնական կայքերում և հանրամատչելի են յուրաքանչյուրի համար։

	3.  Առաջարկների բաց հարցման  հայտերը ներկայացվում են փակ ծրարներով սույն Ծանուցման 1-ին կետում նշված Պատվիրատուի հասցեով` ոչ ուշ քան 2025 թվականի սեպտեմբերի 4-ը ժամը 10:00-ը (տեղական ժամանակ)՝ համաձայն Առաջարկների բաց հարցման փաստաթղթերի պահանջների: Պատվիրատուն կիրականացնի ծրարների հրապարակային բացման ընթացակարգը 2025 թվականի սեպտեմբերի 4-ին, ժամը 11:00-ին (տեղական ժամանակ)` սույն Ծանուցման 1-ին կետում նշված հասցեում: Ընթացակարգի անցկացման ժամանակ կարող են ներկա գտնվել Առաջարկների բաց հարցման Մասնակիցների ներկայացուցիչները:

	4. Սույն հայտարարության հետ կապված լրացուցիչ տեղեկություններ ստանալու համար կարող եք դիմել գնահատող հանձնաժողովի քարտուղար Արփինե Պետրոսյանին

Առաջարկների բաց հարցման մրցութային փաստաթղթերը ներբեռնել կից հղումով՝ https://www.ena.am/Upload/pr1/SupplyPackageFinal.doc
Հեռ․՝ 011-59-13-73

Էլ․ փոստ՝ Petrosyan_AK@ena.am
Պատվիրատու՝ «Հայաստանի էլեկտրական ցանցեր» ՓԲԸ
  


"CONFIRMED"

Chairman of the Procurement Committee of
“Electric Networks of Armenia” CJSC
_______________________ Kakosyan S.
“ ” _______2025


Notice of an Open Request for Proposals
1.The Customer, “Electric Networks of Armenia” CJSC, acting as the Organizer of the Open Request for Proposals (address: Republic of Armenia, Yerevan, Armenakyan St. 127, Tel. (+374-11) 59-13-88, (+374-11) 59-13-73, (+374-10) 59-12-57, e-mail: Karapetyan_HG@ena.am, Petrosyan_AK@ena.am), hereby invites legal entities and individual entrepreneurs to participate in the Open Request for Proposals for the purpose of concluding Contracts for the supply of 35 kV XLPE-insulated power cables, type PvP 1x400/35, for the needs of the Customer.
2. The requirements for participants of the Open Request for Proposals and the detailed description of the work and the procedure are included in the tender documents. The invitation and other tender documents are available on the official websites of the Customer – www.ena.am, the Ministry of Finance of the Republic of Armenia – www.gnumner.minfin.am, and www.azdarar.am, and are publicly accessible to everyone.
3. Applications for participation in the Open Request for Proposals must be submitted in sealed envelopes to the address of the Customer mentioned in point 1 of this Notice no later than 10:00 AM (local time) on 04. 09. 2025, in accordance with the requirements of the tender documents. The public opening of the envelopes will be conducted by the Customer at 11:00 AM (local time) on 04.09.2025, at the same address. Representatives of participants may be present during the opening procedure.
4. For additional information related to this announcement, you may contact the Secretary of the Evaluation Committee, Arpine Petrosyan:
Download the tender documents for the open request for proposals via the link` https://www.ena.am/Upload/pr1/SupplyPackageFinal.doc
Tel: 011-59-13-73
Email: Petrosyan_AK@ena.am

Customer: “Electric Networks of Armenia” CJSC
«УТВЕРЖДАЮ»
Председатель комиссии по закупкам
ЗАО «Электрические сети Армении»
_______________________ Какосян С.
« » ________ 2025 г.
Объявление о проведении открытого запроса предложений

1. Заказчик, ЗАО «Электрические сети Армении», действующий в качестве Организатора Открытого запроса предложений (адрес: Республика Армения, г. Ереван, ул. Арменакяна, 127, тел.: (+374-11) 59-13-88, (+374-11) 59-13-73, (+374-10) 59-12-57, e-mail: Karapetyan_HG@ena.am, Petrosyan_AK@ena.am), настоящим приглашает юридические лица и индивидуальных предпринимателей принять участие в Открытом запросе предложений с целью заключения Контрактов на поставку силовых кабелей с изоляцией из сшитого полиэтилена (XLPE) 35 кВ, тип PvP 1x400/35, для нужд Заказчика.
2. Требования к участникам и подробное описание работ и процедуры проведения запроса предложений изложены в тендерной документации. Приглашение к участию и иные тендерные документы размещены на официальных сайтах Заказчика – www.ena.am, Министерства финансов Республики Армения – www.gnumner.minfin.am и www.azdarar.am, и доступны для всеобщего ознакомления.

3. Заявки на участие в открытом запросе предложений подаются в запечатанных конвертах по адресу Заказчика, указанному в пункте 1 настоящего уведомления, не позднее 10:00 (по местному времени) 04.09.2025 года, в соответствии с требованиями тендерной документации. Публичная процедура вскрытия конвертов состоится в 11:00 (по местному времени) 04.09.2025 года по тому же адресу. Представители участников могут присутствовать при проведении процедуры.

4. За дополнительной информацией, связанной с настоящим объявлением, можно обратиться к секретарю оценочной комиссии—Арпине Петросян:
Загрузите пакет тендерной документации для открытого запроса предложений по прилагаемой ссылке։ https://www.ena.am/Upload/pr1/SupplyPackageFinal.doc  

Тел.: 011-59-13-73

Эл. почта: Petrosyan_AK@ena.am
Заказчик: ЗАО «Электрические сети Армении»

